

关于 2017 年百贤亚洲未来领袖奖学金申请的通知

百贤亚洲研究院（以下简称研究院）由百贤教育基金会（以下简称基金会）出资设立，实施奖学金和其他相关的教育项目。基金会是在香港注册，是一个属于非牟利性质，专门为达到慈善目的而运作的私人家族基金会。研究会全面支持和推动亚洲未来领袖奖学金计划（AFLSP），该奖学金计划将为亚洲优秀学生提供最高 50,000 美元的奖学金资助，使学生可以在亚洲一线大学留学。所有获得奖学金计划资助的学生将成为百贤亚洲学者。现将 2017 年百贤亚洲未来领袖奖学金申请的相关内容公布如下。

一、时间安排

2016 年 12 月-2017 年 1 月 31 日：学生网上申请（www.bxai.org）；

2017 年 2 月-3 月上旬：复旦大学遴选确定推荐名单；

2017 年 3 月中旬-5 月上旬：研究院进行甄选及面试；

2017 年 5 月：研究院网站公布奖学金甄选结果。

二、申请注意事项

1. 申请资格：

1) 复旦大学学历生（本科生或研究生、在校生或新生、公费生或自费生均可）；

注：不包括 2017-2018 学年就读最后一学年的学生

2) 日本籍、韩国籍或港澳台地区公民。

2. 网上申请表必须用英文填写；

注：在校生标注学号，新生标注申请编号（如无申请编号，本科新生请标注 0000，研究生新生请标注 1111）

3. 所有在研究院网站提交奖学金申请的学生需同时发送申请信息到 isoadmission@fudan.edu.cn，并在邮件主题中注明：百贤亚洲未来领袖奖学金申请；

4. 获得推荐资格的学生需按照要求提交纸质材料，如成绩单、推荐信等至复旦大学外国留学生工作处（将另行通知）。

三、奖励标准

1. 成功获得奖学金并在复旦大学攻读学位课程的申请人将获得最高 50,000 美元的奖学金资助；

2. 获奖者必须参加暑期优化项目；如果学生因各种原因停止在复旦大学就读，则不可继续获发奖学金。

四、联系方式

联系人：外国留学生工作处施老师

办公地点：外国留学生工作处 101 室

办公时间：8:30-11:30 & 13:30-17:00

电话：+86-21-65642250

邮箱地址：isoadmission@fudan.edu.cn

五、百贤亚洲研究院具有百贤亚洲未来领袖奖学金计划最终解释权

Notice on the application of Bai Xian Asian Future Leaders Scholarship 2017

Bai Xian Asia Institute (For short: The Institute) was funded by Bai Xian Education Foundation (For short: The Foundation), implementing scholarship and other educational programs. The Foundation was a non-profit private organization registered in Hong Kong, aiming at charity only. The Institute highly promotes the AFLSP, which provides up to US\$50,000 for high-caliber students from across Asia to study abroad at a leading university in Asia. All the students who obtain the scholarship will be the Bai Xian Asian Scholars. The relevant information about the application for the scholarship is as follows:

Timeline

Dec.2016---31.Jan.2017: online application (www.bxai.org) ;

Feb.2017---Early March.2017: the selection and recommendation by Fudan University;

Mid-March.2017---Early Apr.2017: the selection and interview by the Institute;

May.2017: conditional scholarship offers will be announced on the website of the Institute.

Attention on the application

I Eligibility

1. Degree students studying at Fudan University (undergraduates or postgraduates, registered students or new students, scholarship students or self-support students)
 - ◆ Registered students who are in the last year of study for the academic year 2017-2018 are not included.
2. Applicants should be citizens of Japan, Republic of Korea, Hong Kong, Macau and Taiwan

II Applicants must fill in the online application form in English.

- ◆ Registered students should write the student number; new students should write the application number (Those who don't have the application number please write 0000 for undergraduates and 1111 for postgraduates).

III All the students who have submitted the application for scholarship to the Institute should also send the application information to the following E-mail address:

isoadmission@fudan.edu.cn, and indicate "Bai Xian Asia Future Leaders Scholarship Application" in the subject;

IV Students who are finally recommended by Fudan University need to submit the required application documents including transcripts, recommendations, etc. to International Students Office of Fudan University. (Specific name list and time will be announced later).

Award Details

1. Successful candidates will be supported over the course of their degree studies at Fudan University, subject to a maximum commitment of US\$50,000 from the Institute.
2. The students who accepted the scholarship **MUST** attend the BXAI Summer Program. If the student ceases to study at Fudan University for any kind of reasons, he/she will not be given the scholarship.

Contact Information

Ms. SHI

Room 101, International Students Office, Fudan University

Office Hour: Mon.-Fri. 8:30-11:30 & 13:30-17:00

Tel: +86-21-65642250

E-mail: isoadmission@fudan.edu.cn

All Rights Reserved by the Bai Xian Asian Institute on the AFLSP.